



第1天 ♀ 吉隆坡 ※ 関西

于机场集合办理登机手续,飞往日本。

第2天 **Q** 関西 -129公里- 兵原 -85公里- 岡山

- ♥ 姬路城:日本第一名城,世界文化遗产之一。 其白色城墙及蜿蜒屋檐造型,犹如展翅欲飞的 白鹭,所以又有着「白鹭城」之称。
- ♥ 岡山后乐园: 一座建成于约300年前的日本 代表性诸侯庭园,是武士权利象征之一,与金泽市兼六园、水户市偕乐园并称为日本三大名园。



第3天 ♀岡山 -193公里- 広島

- ▼乘搭宫岛渡轮前往宫岛港。
- ア 島神社: 日本国内其他五百多座严岛神社的总本社。修筑于濑户内海海滨的潮间带上,神社前,海中的大型鸟居被誉为「日本三景之一」。神社的大部分建筑结构均被日本政府列为国宝,也被列为世界文化遗产之一。
- ♥ 広岛和平纪念资料馆: 1955年8月建成,旨在呼吁各国放弃核武器,实现世界和平。馆内展示原子弹爆炸的实况,呼吁人们珍惜和平、警醒战争的残酷。
- ♥広岛和平纪念公园:公园内绿树成荫,春季樱花盛开,两条河流环绕其间,与二战时的原子弹爆炸造成的创伤形成强烈对比。园内可以看到原子弹爆炸圆顶屋遗迹,这是广岛市内最具象征意义的建筑,代表了人们对永久和平的渴望。这个罕见的世界文化遗产吸引着无数游客前来观赏。
- ♥広島商店街:包罗万象的流行服饰店,药妆及百货商店区购物等任你选择。



- ◆ 仓敷美观地区-白壁之町: 一条长1.5公里,宽 10公尺,两岸种满杨柳树的仓敷川运河所形成的观光据点。两岸屋宇房舍以黑瓦屋顶、白 色墙壁为主,至今还留存着江户时期的建筑风格,故有白壁之町的美称。
- ♥鳥取花回廊:日本最大级别的花卉主题公园,整个园区面积达50公顷,花卉区外围有一圈环形屋檐回廊,故取名"花回廊"。



第5天 ♀鳥取

- ▽ 水木茂之路:水木茂是日本最知名的妖怪漫画家。此景点以知名的漫画《鬼太郎》中的妖怪为主题的商店街,位于境港车站前,共有153个妖怪雕像。
- ♥青山刚昌故乡馆:青山刚昌是推理漫画《名侦探柯南》的作者。这个地方以《名侦探柯南》 为核心,展现了作者绚丽的作品世界,尤其工作间最具特色。
- 砂之美术馆:全世界第一家专门用砂来制作雕塑的美术馆。馆内的沙雕是由世界各国艺术家合力创作而成的。(备注:每年1月至4月闭馆重塑沙雕,期间此行程将取消且不设替代景点。)
- ♥鳥取沙丘:日本最大的沙丘之一。这片沙丘以 其广阔、连绵的沙漠景观闻名。游客们可以在 沙丘上漫步、滑沙、拍照。从沙丘山脊眺望日 本海,景致绝美。



第6天 | 令鳥取 -186公里- 兵庫 -48公里- 大阪 -58公里- 関西

- ♀ 名牌厂商直销店
- ♥心斎橋 : 大阪最繁华的商业街。最著名百货商店街,流行时尚街,风味小食餐厅,还有道顿堀都集中在这里。

第7天 ♀ 関西 * 吉隆坡

▼ 搭乘当日班机返回家园。



DAY 1

KUALA LUMPUR X KANSAI

Assemble at airport for departure flight to Japan.

DAY 2

KANSAI -129KM- HYOGO -85KM- OKAYAMA

- P Himeji Castle: A national treasure and a UNESCO World Heritage Site, it is also called the Hakurojo or White Heron Castle thanks to its resemblance to an elegant heron spreading its wings.
- ♦ Okayama Korakuen: One of the Three Great Gardens of Japan besides Kenrokuen and Kairakuen, it was built in 1700 by Ikeda Tsunamasa, lord Okayama.



DAY3 OKAYAMA -193KM-HIROSHIMA

- Poard a ferry towards Miyajima Port.
- ♥ Itsukushima Shrine: A Shinto shrine on the island of Miyajima, best known for its giant "floating" torii gate. Besides being listed as a UNESCO World Heritage Site, the Japanese government has also designated it as a National Treasure.
- ♥ Hiroshima Peace Memorial Museum: Built on August 1955 as a reminder to the world to abandon the use of nuclear weapons and to pursue world peace, this museum is also dedicated to documenting the atomic bombing of Hiroshima during World War II.
- ♥ Hiroshima Peace Memorial Park: A park featuring shady green trees and cherry blossoms in spring, flanked by two rivers. Amidst this tranquility stands the iconic Atomic Bomb Dome, symbolizing Hiroshima's plea for peace. This unique UNESCO World Heritage Site attracts numerous visitors.
- Hiroshima Street: Shop from a variety of fashion stores, drug stores and department stores



DAY 4

HIROSHIMA -140KM-OKAYAMA -135KM-TOTTORI

- ♥ Kurashiki Bikan Historical Quarter: Historic area with classical architecture of black-tiled roofs and white walls. Shops, eateries and galleries are situated along a 1.5km-long and 10m-wide canal lined with willow trees.
- **9 Tottori Flower Gallery:** Japan's largest flower theme park spans 50 hectares. Surrounding the floral area is a circular covered walkway where visitors can leisurely stroll.



DAY 5 Q TOTTORI

Sakaiminato: Shigeru Mizuki is Japan's most renowned yokai manga artist. Mizuki Shigeru Road is a shopping street themed around the yokai from the world-famous manga "GeGeGe no Kitaro". Located in front of Sakaiminato Station, this street features 153 yokai statues lined up side by side.

- Gosho Aoyama Manga Factory: A manga museum dedicated to Gosho Aoyama, creator of the manga series Detective Conan. The museum features a collection of his original illustrations.
- The Sand Museum: The world's first museum featuring sand sculptures. The most magnificent sand sculptures in the world are created and exhibited every year by visiting international professional sand sculptors. (Remark: The Sand Museum will be closed from January to April annually for newly themed sculptures. During this period, the stop will be forgone and will not be replaced.)
- ♥ Tottori Sand Dunes: One of Japan's largest sand dunes, famous for its vast desert-like landscape. Visitors can walk, sandboard, and enjoy the desert atmosphere. Moreover, there's a beautiful view of the Sea of Japan from the dune ridge.



- **♥** Branded Factory Outlet
- Shinsaibashi: Shop at Osaka's largest and busiest shopping district. Department stores, fashion streets, local snacks and the Dotonbori area are all here.

DAY7 QKANSAI X KUALA LUMPUR

Proceed to airport for your flight back home.

行程亮点 HIGHLIGHTS

体验: 海之路 - 宮島渡轮

特色文化 - 温泉

景点: 世界遗产 - 姬路城, 严岛神社, 原子

弹爆炸圆顶屋

日本三大名园 - 岡山后乐园 日本最大观光砂丘 – 鸟取沙丘

商圈: 潮人打卡必逛 - 心斎橋

螃蟹会席料理

品尝: 日式牡蛎套餐 日式乡土料理

LEISURE

TASTE

EXPERIENCE: Sea route - Mivaiima Cruise Local Specialities - Onsen

ATTRACTION: UNESCO World Heritage Sites - Himeji Castle, Itsukushima Shrine, Atomic

Bomb Dome

One of Japan's Three Great Gardens -

Okayama Korakuen

Japan's largest sand dunes - Tottori

Sand Dunes

: Trendy Shopping Districts - Shinsaibashi

: Japanese Oysters Set Traditional Japanese Cuisine

Kaiseki Crab Cuisine

食宿 MEAL & ACCOMMODATION

天	早餐	午餐建议	晚餐建议	住宿建议
Day	Breakfast	Proposed Lunch	Proposed Dinner	Proposed Accommodation
1	-	-	-	(飞机上) (In-flight)
2	机上用餐	日式料理	日式料理	岡山格兰比亚酒店 或同级
	On Board	Japanese Cuisine	Japanese Cuisine	Hotel Granvia Okayama or similar
3	酒店早餐	日式牡蛎套餐	広島风味烧饼	広島格兰比亚酒店 或 同级
	Hotel Breakfast	Japanese Oysters Set	Okonomiyaki	Hiroshima Granvia Hotel or similar
4	酒店早餐	日式烧烤自助餐	酒店自助餐 / 会席料理	大山皇家酒店 或 同级
	Hotel Breakfast	Japanese BBQ Buffet	Hotel Buffet / Kaiseki Set	Daiwa Royal Hotel or similar
5	酒店早餐 Hotel Breakfast	日式乡土料理 Japanese Traditional Cuisine	酒店自助餐 / 会席料理 Hotel Buffet / Kaiseki Set	三朝温泉 或 同级 也 Misasakan Onsen Hotel or similar
6	酒店早餐 Hotel Breakfast	自理 Own Arrangement	螃蟹会席料理 Kaiseki Crab Cuisine	関西华盛顿酒店 或 同级 Kansai Airport Washington Hotel or similar
7	酒店早餐 Hotel Breakfast	机上用餐 On Board	-	-

遇 日式传统温泉旅馆主要提供榻榻米(日式床垫)房型。 😃 Traditional Japanese Onsen Hotel offer Tatami style rooms with futons. *餐饮与酒店会随着季节与当时情况,作最适当的调整。 *Meals & hotels above are subject to change without prior notice.

- 旅行必备:
 1. 护照或签证 团员有责任确保护照有效期需至少6个月(从返程日期算起,并且取得必要的 签证和准证。
 2. 旅游保险 出发前,建议您购买全面的旅游保险。
 Tentative Flight Details Subject to Change
 Date Flight Routing Times

- 规:
 行程、膳食、酒店住宿和交通可能会有所更动,恕不另行通知。
 若出现无法预测的特殊情况特别是在旅游旺季期间,蘋果旅遊格保留更改或取消行程的权利。
 若蘋果旅遊的宣传手册或任何传播媒介,出现任何形式的印刷失误或遗漏,本公司一概不负责,并且保留更正的权利。
 每位参与蘋果旅遊团的成员、必须为自身安全或行为负责。若出现无法预测的特殊情况(例如:交通定误取消,天气、疾病、示威、战争等等),因而引发额外支出的问题,蘋果旅遊一概不负责,旅客需自行负责额外的费用。
 详情条规,请参阅单据背页或划览
 https://www.applevacations.my/web/terms.php
 以上图片仅供参考,请以实物为准。

日本团 - 附加条规:

- 1. 所以行程將以中文讲解为主,除非另有说明, 2. 若有需要,领队/导游只会提供重要信息,如集合时间和地点的英文翻译。 3. 三人房-房内第三名住客的床褥,将以折叠式为准。

- Passport & Visas Each tour member is responsible to ensure their passport is valid for at least six (6) months from the return date of the trip and all necessary visas
- and permits have been acquired.

 Travel Insurance It's essential that you take out a comprehensive travel insurance before

- irms & Conditions:

 Itineraries, meals, hotels and transportation are subject to change without prior notice. AVSB reserves the right to make changes to a cancel the litnerary at any time due to unforeseen circumstances, especially during peak periods or in the event of a force majeure. AVSB is not responsible for omissions, printing and/or presentation errors in brochures or in any media where such information may be presented; AVSB reserves the right to make corrections as required.

 Every person participating in AVSB's tours shall travel at his/her own risk. AVSB shall not be held liable to any person for additional expenses that may be incurred due to delays or changes in any transport services, sickness, weather, strikes, war or other causes. For other terms & conditions, refer overleaf of invoice or visit https://www.applevactations.my/web/terms.php

 All pictures shown are for illustration purpose only.

Note: AVSB refers to Apple Vacations Sdn Bhd Japan Tours - Additional Terms & Conditions:

- The tour will be guided in Mandarin, unless stated otherwise.

 Tour Leader / Tour Guide will only provide important information such as assembly time & date in English, if required.

Date	Flight	Kouting	limes
	MH 52	KUL / KIX	2240 / 0540+1
	MH 53	KIX / KUL	0955 / 1610
	MI 341	KUL / SIN	2145 / 2250
	MI 868	SIN / HIJ	0145 / 0930
	SQ 619	KIX / SIN	1100 / 1710
	SQ 118	SIN / KUL	1840 / 1940

For Agent Use Only:

Updated Date: JUL 2024



快来聊一聊 LET'S CHAT **03-2705 8218**

